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Jste pro povinné členství nebo ne?
Prof. ROSTISLAV VYZULA, ředitel Masarykova onkologického ústavu Brno: Jsem pro nepovinné členství. Mělo by být
ctí každého lékaře být členem své stavovské organizace, ale rozhodně ne povinností. Budeli to čest, pak ke členství
lékař bude i jinak přistupovat. S vědomím, že organizace se ho zastane, když to bude potřebovat.
Profesor TOMÁŠ ZIMA, děkan 1. lékařské fakulty Univerzity Karlovy: Domnívám se, že členství ve stavovské organizaci
by mělo být povinné. A tato organizace by se měla především zaměřovat na hájení profesního stavu, na sledování
správného a etického přístupu všech lékařů k pacientům v ordinacích i v nemocnicích.
Profesor PAVEL KLENER, přednosta 1. interny Všeobecné fakultní nemocnice: Není to jednoznačné. Pro vedoucí lékaře
a soukromé lékaře by členství být povinné mělo, pro podřízené lékaře může být dobrovolné. A mělo být jejich prestiží
být členem komory. Ta by se měla více věnovat stavovským záležitostem a nesuplovat odbory.


